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Protokół Nr XXXIII/21   

z XXXIII sesji Rady Miejskiej w Łobżenicy   

w dniu 28 września 2021 r. 

 

Sesja odbyła się w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego Gminy Łobżenica, przy  

ul. Sikorskiego 7 w Łobżenicy.  

 

Ad. 1 Sprawy organizacyjne 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja    

O godzinie 14:00 otworzył XXXIII sesję Rady Miejskiej w Łobżenicy w kadencji 2018-2023. 

Poinformował, że zgodnie z art. 20 ust. 1b ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie 

gminnym (Dz. U. z 2021 r. poz. 1372) dzisiejsze obrady są transmitowane i utrwalane za 

pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk.  

Pan Przewodniczący Antoni Kapeja powiedział, że w związku z powyższym ma miejsce 

przetwarzanie danych osobowych osób uczestniczących w obradach sesji, w postaci ich 

wizerunku, barwy głosu i innych danych ujawnionych przez rozmówców. Obowiązek 

informacyjny wobec tych osób spełniany jest poprzez wywieszenie treści klauzuli obowiązku 

informacyjnego na drzwiach wejściowych do sali, w której odbywają się obrady sesji Rady 

Miejskiej w Łobżenicy. Klauzula znajduje się również w Biuletynie Informacji Publicznej 

Urzędu Miejskiego Gminy Łobżenica. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił o zapoznanie się z treścią informacji. Następnie 

powitał radnych, gości oraz mieszkańców oglądających transmisję z obrad. 

 

Poza Radnymi Rady Miejskiej w Łobżenicy w sesji uczestniczyli: Burmistrz Łobżenicy Piotr 

Łosoś, Zastępca Burmistrza Łobżenicy Józef Lewandowski oraz Główna Księgowa  

w Urzędzie Miejskim Gminy Łobżenica Dorota Kwiatkowska. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poprosił radnych o potwierdzenie obecności w systemie elektronicznym. Poinformował, że  

w sesji uczestniczy piętnastu radnych i możemy podejmować uchwały.  

 

Zawiadomienia o sesji oraz listy obecności stanowią załączniki nr 1-5 do protokołu.   
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Ad. 2 Porządek obrad 

  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poinformował, że radni otrzymali porządek obrad dzisiejszej sesji. Oznajmił, że  

w międzyczasie wpłynął do Biura Rady wniosek Pana Burmistrza o wprowadzenie do 

porządku obrad punktu dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie emisji obligacji 

komunalnych oraz określenia zasad ich zbywania, nabywania i wykupu.  

Powiedział: „Proponuję, aby ująć to w punkcie czternastym”. Zapytał, czy ktoś z radnych 

chciałby zabrać głos. 

 

Wobec braku uwag Pan Przewodniczący zarządził głosowanie w powyższej sprawie. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 15 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, wprowadziła do 

porządku obrad punkt dotyczący odjęcia uchwały w sprawie emisji obligacji 

komunalnych oraz określenia zasad ich zbywania, nabywania i wykupu - punkt 

czternasty. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poddał pod głosowanie przyjęcie porządku obrad wraz z wprowadzoną zmianą. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 15 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła porządek obrad 

wraz z wprowadzoną zmianą: 

1. Sprawy organizacyjne. 

• Otwarcie sesji. 

• Quorum. 

2. Porządek obrad. 

3. Przyjęcie protokołów z ostatnich sesji Rady Miejskiej. 

4. Sprawozdanie Burmistrza Łobżenicy z działalności w okresie międzysesyjnym. 

5. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Łobżenicy o działaniach 

podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 

6. Informacja o przebiegu wykonania budżetu Gminy Łobżenica za pierwsze półrocze 

2021. 
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7. Informacja Burmistrza Łobżenicy z realizacji wniosków, uchwał i interpelacji radnych 

oraz o wydanych zarządzeniach w pierwszym półroczu 2021 r. 

8. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę nr XLVII/394/18 Rady Miejskiej  

w Łobżenicy z dnia 27 lipca 2018 roku w sprawie ustalenia regulaminu 

wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkołach, przedszkolach prowadzonych 

przez Gminę Łobżenica.  

9. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego wsi Ferdynandowo dla działki nr 162/24.  

10. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego wsi Dębno dla działki nr 10/49.  

11. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego wsi Walentynowo dla działki nr 153/3.  

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Łobżenica na lata 2021-2034.  

13. Podjęcie uchwały w sprawie zmian uchwały budżetowej Gminy Łobżenica na 2021 

rok.  

14. Podjęcie uchwały w sprawie emisji obligacji komunalnych oraz określenia zasad ich 

zbywania, nabywania i wykupu.  

15. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania składników majątkowych w drodze aportu 

do Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Łobżenicy Spółka z o.o.  

16. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie oraz przystąpienie 

Gminy Łobżenica do Stowarzyszenia „Porozumienie dla rozwoju Krajny”.  

17. Zatwierdzenie protokołu Komisji Rewizyjnej z kontroli w zakresie utrzymania 

czystości i terenów zielonych na terenie miasta i gminy oraz kosztów z tym 

związanych.  

18. Zatwierdzenie protokołu Komisji Rewizyjnej z kontroli wydatkowania środków 

budżetowych przez organizacje społeczne i stowarzyszenia za 2020 rok. 

19. Interpelacje, zapytania radnych. 

20. Wolne głosy i wnioski. 

21. Zakończenie obrad sesji. 

 

Wniosek Burmistrza Łobżenicy stanowi załącznik nr 6 do protokołu.  
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Ad. 3 Przyjęcie protokołów z ostatnich sesji Rady Miejskiej 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Otworzył dyskusję dotyczącą protokołu z sesji w dniu 29 czerwca 2021 r. Wobec braku uwag 

zamknął dyskusję i zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia tego dokumentu. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 15 głosami „za”, głosów „przeciw” 

oraz „wstrzymujących się” nie stwierdzono, przyjęła protokół z XXXI sesji w dniu  

29 czerwca 2021 r. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zapytał, czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie protokołu z sesji w dniu 11 sierpnia 2021 r. 

 

Radni nie wnieśli uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 15 głosami „za”, głosów „przeciw” 

oraz „wstrzymujących się” nie stwierdzono, przyjęła protokół z XXXII sesji w dniu  

11 sierpnia 2021 r. 

 

Ad. 4 Sprawozdanie Burmistrza Łobżenicy z działalności w okresie międzysesyjnym 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w tym punkcie obrad. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Ryszard Biniak 

Poprosił Pana Burmistrza o uściślenie zapisu dotyczącego drogi przy świetlicy w Luchowie. 

Powiedział: „Na komisjach była dyskusja wcześniej, że ta droga ma być normalna, taka 

gruntowa, bez asfaltu, betonu. Taka była dyskusja na komisjach z uwagi na to, że tam są te 

konie”. Zapytał: „Jakie Pańskie stanowisko w tej sprawie jest ?” 
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Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Poinformował: „Nie ma podjętej decyzji. Jest robiona dokumentacja, ale przyjrzę się temu. 

Wydaje mi się, że oprócz tej drogi to wszystko powinno być w sposób naturalny zrobione, że 

jednak jest to miejsce u góry tam, tzw. padok, gdzie te konie mogą być i nie muszą przecież 

latać wkoło świetlicy. (...)  Jak będzie wytyczona to uważam, że ona powinna być zrobiona 

nie w asfalcie, ale kostce. Tak mi się wydaje, żeby był jakiś porządek, ale też bym nie chciał 

generować w jakiś sposób nadmiernych kosztów”. Dodał: „Umówmy się tak, że dowiem się  

i podejmiemy decyzję jak to ma być zrobione”. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Ryszard Biniak 

Oznajmił: „Panie Burmistrzu. Umawialiśmy się na właśnie drogę nie utwardzoną, bez 

betonu”. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Zapytał: „Kto z kim się umawiał ?” 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Ryszard Biniak 

Poinformował: „Tu na tej sali sesyjnej”. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Powiedział: „Była o tym mowa. Tak. Przypominam sobie”. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Ryszard Biniak 

Dodał: „Radny Kapeja z takim wnioskiem wystąpił”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Stwierdził: „Nie chciałbym dzisiaj pracować na zasadzie odpytywania czy przekomarzania 

się, kto mówił, co mówił. Można do tego wrócić. Jeśli Pan Burmistrz nie jest zorientowany 

dzisiaj to można (...) w najbliższym czasie odpowiedzieć”. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Powiedział: „Pewnie wszyscy się z tym zgadzamy, że droga zrobiona w sposób trwały czy to 

w asfalcie, czy to w kostce jest drogą docelową i żeby do tego tematu nie powracać, choć się 

nad tym nie upieram, bo droga gruntowa może też dobrze wyglądać i się nad tym nie 
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upieram, bo wiem, że to są pieniądze, ale żeby było takie wrażenie, że jest to wszystko już 

tam pokończone, a nie, że za rok znowu będzie mowa, że teraz położymy kostkę”. 

Kontynuował: „Robimy dokumentację na zagospodarowanie tego terenu i warto byłoby się 

zastanowić. Tą dyskusję sobie przypominam. Była mowa rzeczywiście”. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Marek Czerczak 

Oznajmił: „Pamiętam z dyskusji i mam z informacji takiej, że wioska Luchowo ma już nawet 

przygotowaną kostkę na tą drogę, załatwioną z rozbiórki drogi wojewódzkiej. Sołtys załatwiał 

kostkę w tym celu, żeby tą całą drogę wyłożyć kostką. Z tego co ja pamiętam z dyskusji to 

była rozmowa w ten sposób, że my utwardzamy tą drogę tłuczniem na twardo,  

a przyszłościowo będzie położona na to kostka. Taka była dyskusja”. 

Pan Wiceprzewodniczący Marek Czerczak zwrócił uwagę na to, że na dzień dzisiejszy nie ma 

żadnego dojazdu do głównego wejścia świetlicy w Luchowie. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Edward Starszak 

Poinformował, że rzeczywiście dyskutowaliśmy o różnych wariantach. Powiedział: „Ostatni 

wariant, który został (...) przyjęty do budżetu to było przygotowanie drogi w wariancie 

fogrowskim, czyli bez jakiejś nawierzchni utwardzonej, ale z wytyczeniem drogi, ze sprawą 

rozwiązania wody i okrawężnikowaniem. Natomiast rzeczywiście wieś deklarowała swój 

fundusz sołecki i ma też część materiałów i krawężników przygotowane na to zadanie, więc 

myślę, że sam ten wjazd przynajmniej od ulicy, bo przecież tam rzeczywiście nie ma żadnej 

drogi, bo ten parking jest trochę z boku i od drugiej strony dostęp. Tam to wymaga 

utwardzenia. Dalej to pewnie nie, ja też tak uważam”. Dodał: „Na ten moment bym tu nie 

rozdzierał szat, bo tych pieniędzy tam nie mamy. Dokumentacja jest przygotowywana”.  

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Ryszard Biniak 

Poruszył kwestię ścieżki pieszo-rowerowej na Osiedle Leśne. Oznajmił, że w sprawozdaniu 

znajduje się informacja o tym, że w toku trwających czynności odbiorowych stwierdzono 

nienależyte wykonanie przedmiotu umowy. W związku z powyższym naliczono karę. 

Zapytał, czy wezwano wykonawcę do usunięcia niedociągnięć. Dopytywał również, czy 

został wyznaczony termin na poprawienie tego, co jest nie tak, „łącznie z tym dolnym 

rozchodzeniem się”. 
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Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Powiedział, że pismo zawierało dwie sentencje. Poinformował: „Pierwsza to kara 15 tys. zł,  

a drugie to, że zostanie przeprowadzony przegląd gwarancyjny w związku z takimi naszymi 

uwagami, Pana Radnego też, bo wiemy, że trochę się to tam rozjeżdża”. Oznajmił, że bariera 

została wykonana z błędem. Dodał, że wykonawca wyraził zgodę na zapłacenie kary. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Wobec braku innych uwag zamknął dyskusję i przeszedł do realizacji następnego punktu  

w porządku obrad. 

 

Sprawozdanie Burmistrza Łobżenicy z działalności w okresie międzysesyjnym stanowi 

załącznik nr 7 do protokołu. 

 

Ad. 5 Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Łobżenicy o działaniach 

podejmowanych w okresie międzysesyjnym 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Oznajmił, że radni otrzymali informację. Zapytał, czy ktoś chciałby zabrać głos w tym 

punkcie obrad. 

 

Radni nie zgłosili uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Przeszedł do realizacji kolejnego punktu. 

 

Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Łobżenicy o działaniach podejmowanych  

w okresie międzysesyjnym stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

 

Ad. 6 Informacja o przebiegu wykonania budżetu Gminy Łobżenica za pierwsze 

półrocze 2021 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Powiedział, że radni otrzymali informację. Oznajmił, że wpłynęła uchwała Składu 

Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu w sprawie wyrażenia opinii  
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o informacji o przebiegu wykonania budżetu za pierwsze półrocze 2021 r. Opinia jest 

pozytywna. Radni mogli zapoznać się z tym dokumentem. 

Pan Przewodniczący Antoni Kapeja kontynuował, że tematem wykonania budżetu zajmowała 

się również Komisja Rewizyjna, która przekazała Radzie protokół ze swoich prac. Następnie 

otworzył dyskusję. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Edward Starszak 

Oznajmił, że posiedzenie Komisji Budżetowej odbyło się w dniu wczorajszym. Powiedział, 

że informacja bardzo szeroko omawia sytuację finansową Gminy, jak również poziom 

realizacji zadań rzeczowych. Stwierdził: „Patrząc na tą perspektywę półroczną całkowicie 

prawidłowo były realizowane dochody budżetu Gminy”.  

Pan Przewodniczący Edward Starszak poinformował, że została zachowana reguła 

wydatkowa. Powiedział: „Nie ma na ten moment rysujących się zagrożeń co do realizacji 

przynajmniej pod względem finansowym budżetu, jeżeli chodzi o zabezpieczenie środków  

w ramach zaplanowanych dochodów, czyli wpływów z podatków, z dotacji czy ewentualnie  

z innych środków”. 

Następnie radny Edward Starszak oznajmił: „Generalnie problemy, które w trakcie realizacji 

zadań majątkowych w pierwszym półroczu nie były tak zarysowane, na dzisiaj one są 

bardziej już widoczne”. Na wczorajszej komisji rozmawialiśmy o decyzjach dotyczących 

realizacji budżetu w bieżącym roku w celu „zapewnienia tych środków koniecznych”. 

Kontynuował: „Tempo realizacji niektórych zadań rozłożonych w cyklu dwuletnim będzie 

realizowane w cyklu jednorocznym, czyli poziom zaawansowania tych zadań wymaga też  

i dalszych decyzji, które pozwolą na zapewnienie środków na ich realizację”. Dodał, że 

komisja pozytywnie ocenia realizację budżetu Gminy w pierwszym półroczu 2021 r. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Ryszard Biniak 

Zapytał Pana Burmistrza, jaka jest oszczędność w zużyciu energii elektrycznej po 

modernizacji oświetlenia na terenach wiejskich oraz w mieście. 

 

Zastępca Burmistrza Łobżenicy Józef Lewandowski 

Poinformował: „Jeżeli chodzi o wszystkie lampy dostawiane to nie ma żadnej oszczędności, 

tylko jest dodatkowy wydatek budżetowy, bo nawet najbardziej oszczędna, ale dołożona to 

jest dodatkowy wydatek energetyczny, także na tych wszystkich dostawkach nie ma żadnych 
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oszczędności, tylko w budżecie będziemy dokładali następne wydatki związane z kosztami 

oświetlenia”. Oznajmił: „Były oszczędności na modernizacji związane z wymianą w czterech 

miejscowościach i to w granicach 25 do 30% wydatkowanej energii. (...) Ta cała oszczędność 

została zużyta przez dodatkowe lampy, które dowiesiliśmy”.  

Pan Wiceburmistrz powiedział, że na terenie gminy przeważa oświetlenie sodowe. Dodał:  

„W najbliższym czasie będziemy mieli audyt zrobiony, czy warto ubiegać się o środki na 

dofinansowanie wymiany kompleksowej, dlatego, że tego rodzaju działania mają swój 

priorytet w dofinansowaniach”.  

 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Łobżenicy 

Andrzej Dziamara 

Poruszył kwestię przebudowy dachu budynku świetlicy wiejskiej w miejscowości Kruszki. 

Zapytał, dlaczego nie ma w tej sprawie postępów. Powiedział: „Nie ma dialogu między 

Gminą a mieszkańcami. Zacytuję tutaj może. Stanowisko mieszkańców w przedmiotowej 

sprawie będących właścicielami budynków dla kolejnych dwóch trzecich części budynków 

nie jest stałe”. Kontynuował: „Dziś rozmawiałem z sąsiadką. (...) Nikt nie rozmawiał w tej 

sprawie z nią. Dlaczego takie stanowisko jest Gminy, że tutaj sprawa do sądu musi iść”. 

sprawdzić z informacją z wykonania budżetu  

 

Zastępca Burmistrza Łobżenicy Józef Lewandowski 

Oznajmił: „Na dzisiaj jest zlecona dokumentacja techniczna w związku z ekspertyzą, którą 

mamy zrobioną dla tego budynku i kiedy ta dokumentacja techniczna, projektant przystąpi do 

pracy to wtedy będzie czas, żeby zaprosić mieszkańców i im pokazać co projektant 

zaplanował”. Poinformował, że ta ekspertyza daje nam podstawy, aby przystąpić do naprawy 

dachu, nawet bez udziału mieszkańców, jeżeli nie wyrażą na to zgody.  

Pan Wiceburmistrz powiedział: „Może być taka sytuacja i wiemy, że ich nie stać na 

wyłożenie pieniędzy, ale oczywiście my będziemy o to występować, ale na razie nie wiemy, 

bo to projektant musi określić zakres tej naprawy i kosztorys. Jeżeli projektant to określi to 

my z taką informacją o zakresie i kosztach do mieszkańców wystąpimy. (...) To będzie czas 

może jeszcze w tym roku”.  

 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Łobżenicy 

Andrzej Dziamara 

Ponowił pytanie, dlaczego nikt nie rozmawia z mieszkańcami.  
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Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Oznajmił: „Nie było takiego spotkania, że zaprosiliśmy wszystkich na jedno zorganizowane 

spotkanie. To były indywidualne rozmowy. (...) Tak jak mówił Burmistrz Lewandowski. 

Musimy mieć najpierw ekspertyzę, żebyśmy wiedzieli o czym z mieszkańcami rozmawiać”. 

Wówczas będzie podstawa do zaproszenia mieszkańców.  

Pan Burmistrz poinformował, że do dachu przymierzamy się w przyszłym roku. Stwierdził: 

„Rzeczywiście może jest niefortunny zapis”. Powiedział: „Mieszkańcy różnie. Przecież 

wiemy i Pan Radny też wie, że mówią, że oni w niczym nie będą partycypowali. O tym 

wielokrotnie rozmawialiśmy. Nie jest to temat nowy. (...) Wiem, że on Pana bardzo 

interesuje. Nas też. Jesteśmy za tym, żeby ten dach zrobić kompleksowo i cały”.  

Burmistrz Łobżenicy kontynuował, że świetlica w Kruszkach jest najgorszą w gminie jeżeli 

chodzi o stan techniczny. Dodał, że po naprawie dachu będzie można przystąpić do dalszych 

prac w świetlicy. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Łobżenicy Aleksander Tadych 

Poinformował, że Komisja Rewizyjna na posiedzeniu w dniu 22 września zapoznała się  

z informacją z wykonania budżetu za pierwsze półrocze. Oznajmił, że informacja nie była 

głosowana 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Wobec braku innych uwag zamknął dyskusję i przeszedł do realizacji następnego punktu  

w porządku obrad. 

 

Informacja o przebiegu wykonania budżetu Gminy Łobżenica za pierwsze półrocze 2021 oraz 

kopia opinii Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu stanowią 

załączniki nr 9 i 10 do protokołu. 

 

Ad. 7 Informacja Burmistrza Łobżenicy z realizacji wniosków, uchwał i interpelacji 

radnych oraz o wydanych zarządzeniach w pierwszym półroczu 2021 r. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Powiedział, że radni otrzymali informację. Zapytał, czy ktoś chciałby zabrać głos w tym 

temacie. 
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Radni nie wnieśli uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Przeszedł do realizacji kolejnego punktu. 

 

Informacja Burmistrza Łobżenicy z realizacji wniosków, uchwał i interpelacji radnych oraz  

o wydanych zarządzeniach w pierwszym półroczu 2021 r. stanowi załącznik nr 11 do 

protokołu. 

 

Ad. 8 Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę nr XLVII/394/18 Rady Miejskiej  

w Łobżenicy z dnia 27 lipca 2018 roku w sprawie ustalenia regulaminu wynagradzania 

nauczycieli zatrudnionych w szkołach, przedszkolach prowadzonych przez Gminę 

Łobżenica 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zapytał, czy Pan Radny Mariusz Wiśniewski chciałby zabrać głos. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Polityki Społecznej Rady Miejskiej w Łobżenicy 

Mariusz Wiśniewski 

Poinformował, że omawiany projekt uchwały zmienia na wniosek nauczycieli Uchwałę  

Nr XLVII/394/18 z dnia 27 lipca 2018 r. Oznajmił, że został przedstawiony nowy sposób 

naliczania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe nauczycieli. Powiedział, że chodzi 

głównie o etaty łączone.  

Pan Przewodniczący Mariusz Wiśniewski poinformował, że „nie generuje on jakiś 

dodatkowych kosztów dla Gminy”. Oznajmił, że projekt uchwały był tematem spotkania ze 

związkami zawodowymi. Nie wniesiono krytycznych uwag. Dodał, że Komisja Oświaty  

i Polityki Społecznej rekomenduje przyjęcie nowego sposobu naliczania. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Powiedział: „Wiem, że o tej sprawie, o której mówimy, były niezadowolenia kierowane i też 

do mnie i do Burmistrzów tutaj i mam taką nadzieję i tak żeby było, że jeśli to związki 

zawodowe zaakceptowały i oni są zadowoleni teraz z tych rozmów, z tych wszystkich ustaleń, 

to mam nadzieję, że tych sporów już nie będzie i będą zadowoleni z tego, o co prosili”. 
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Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Ryszard Biniak 

Zapytał, czy wszyscy nauczyciele są w związkach zawodowych. 

 

Zastępca Burmistrza Łobżenicy Józef Lewandowski 

Oznajmił, że nie. Poinformował: „Uznajemy uwagę i propozycję związku zawodowego co do 

troszeczkę innego sposobu wyliczania godziny ponadwymiarowej przy etatach łączonych.  

I tutaj nie ma między nami żadnych rozbieżności”. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Edward Starszak 

Zapytał, skąd to niezadowolenie u nauczycieli jeżeli ta uchwała jest neutralna.  

 

Zastępca Burmistrza Łobżenicy Józef Lewandowski 

Oznajmił: Sposób liczenia godziny ponadwymiarowej „w poprzedniej uchwale był z góry 

ustalony, a teraz będzie faktyczny od liczby przepracowanych godzin w jednym wymiarze 

czasu i w drugim wymiarze czasu. Związek uznał, że to będzie bardziej sprawiedliwe  

i oczywiście skoro jest możliwy i jeden i drugi sposób liczenia to nie widzimy tutaj problemu, 

żeby taką zmianę wprowadzić”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Powiedział: „Jak związki zatwierdziły, a współpracują z nauczycielami, to powinno to być 

dobrze, a przynajmniej nie powinni nas oskarżać, bo mają swoich przedstawicieli”. 

Wobec braku innych uwag zarządził głosowanie nad podjęcie uchwały. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 15 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XXXIII/305/21 zmieniającą uchwałę nr XLVII/394/18 Rady Miejskiej w Łobżenicy  

z dnia 27 lipca 2018 roku w sprawie ustalenia regulaminu wynagradzania nauczycieli 

zatrudnionych w szkołach, przedszkolach prowadzonych przez Gminę Łobżenica. 

Uchwała stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 
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Ad. 9 Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego wsi Ferdynandowo dla działki nr 162/24 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Otworzył dyskusję w tym punkcie obrad. 

 

W związku z brakiem uwag Pan Przewodniczący poddał pod głosowanie podjęcie  

ww. uchwały. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 15 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XXXIII/306/21 w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego wsi Ferdynandowo dla działki nr 162/24, która 

stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

 

Ad. 10 Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego wsi Dębno dla działki nr 10/49 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w tym punkcie obrad. 

 

Radni nie wnieśli uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zarządził głosowanie w sprawie podjęcia uchwały. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 15 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XXXIII/307/21 w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego wsi Dębno dla działki nr 10/49, która stanowi 

załącznik nr 14 do protokołu. 
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Ad. 11 Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego wsi Walentynowo dla działki nr 153/3 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Otworzył dyskusję dotyczącą powyższego projektu uchwały. 

 

Wobec braku uwag Pan Przewodniczący zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie podjęcie 

uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego wsi Walentynowo dla działki nr 153/3. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 15 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XXXIII/308/21 w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego wsi Walentynowo dla działki nr 153/3, która stanowi 

załącznik nr 15 do protokołu. 

 

Ad. 12 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Łobżenica na lata 2021-2034 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w tym punkcie obrad. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Edward Starszak 

Poinformował, że Komisja Budżetu rozpatrywała projekt uchwały w sprawie ...  Powiedział, 

że WPF jest powiązany z uchwałą budżetową. Dodał, że opinia komisji jest pozytywna. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zarządził głosowanie w sprawie podjęcia uchwały. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 15 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XXXIII/309/21 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Łobżenica na lata 2021-2034, która stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 
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Ad. 13 Podjęcie uchwały w sprawie zmian uchwały budżetowej Gminy Łobżenica na 

2021 rok 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Powiedział, że radni otrzymali projekt uchwały w sprawie zmian uchwały budżetowej Gminy 

Łobżenica na 2021 rok. Poprosił o zabranie głosu Pana Przewodniczącego Edwarda 

Starszaka. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Edward Starszak 

Poinformował, że Komisja Budżetu w dniu wczorajszym bardzo wnikliwie przyglądała się 

temu tematowi, ponieważ „zmiany rzeczywiście są dosyć obszerne i w wielu obszarach”. 

Oznajmił, że dotyczą one zarówno zadań majątkowych jak i bieżących oraz mają wpływ na 

wynik finansowy budżetu. Powiedział, że przyśpieszamy realizację niektórych zadań, co 

powoduje konieczność pokrycia wydatków, które „zobowiązaniami były zaciągniętymi, ale 

miały być ponoszone w przyszłym roku”. 

Pan Przewodniczący Edward Starszak kontynuował, że ma na myśli trzy zadania 

termomodernizacyjne, „gdzie zaawansowanie jest na tyle, że właściwie za miesiąc te zadania 

będą zakończone”. Poinformował: „Według oceny Pana Burmistrza zaplanowane środki, 

które miały wpłynąć z (...) zadań w ramach funduszy europejskich czy dotacji związanych  

z realizowanymi programami, w tym roku jest wątpliwe, że one tutaj się pojawią. Czyli 

generalnie musimy te zobowiązania pokryć ze środków własnych. To jest dosyć spora 

kwota”.  

W dalszej części wypowiedzi Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego 

oznajmił, że w przypadku przebudowy mostu na rzecze Łobżonce można podpisać umowę na 

wykonanie tego zadania, ale wcześniej należy zabezpieczyć dodatkowe środki finansowe na 

ten cel. Powiedział, że w wyniku przeprowadzonego przetargu okazało się, że poziom 

finansowania jest większy od zaplanowanych środków w budżecie Gminy.  

Następnie Pan Przewodniczący Edward Starszak oznajmił, że zachodzi potrzeba zwiększenia 

deficytu budżetowego, „czyli trzeba zwiększyć przychody do budżetu, żeby pokryć te 

zwiększone zadania inwestycyjne i po podjęciu tej uchwały musimy też rozpatrzyć uchwałę  

w zakresie zwiększenia przychodów Gminy”. Powiedział, że deficyt budżetowy zwiększy się 

z 900 tys. zł do około 3,5 mln zł. Kontynuował: „Jest to sporo, ale też takie jest zwiększenie 

tych zadań”. Pan Przewodniczący Edward Starszak poinformował, że w związku z ich 
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realizacją w 2021 r. nie będą one obciążały przyszłorocznego budżetu i może powstać 

możliwość realizacji nowych inwestycji. 

Oznajmił, że propozycje zmian w budżecie Gminy zostały bardzo dobrze opisane  

w uzasadnieniu do projektu uchwały. Powiedział: „Te zapisy pozwalają nam bezpiecznie 

zamknąć przynajmniej te zadania, które są realne do wykonania. Niektóre z tych zadań 

budżetowych”, analizowaliśmy „na Komisji Budżetu wszystkie zadania, ich realizacja jest  

w pewnym sensie zagrożona z powodów takich typowo przeciągających się procesów czy 

wyboru wykonawcy czy też dokumentacyjnych”. 

W dalszej części wypowiedzi Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego 

Edward Starszak poinformował o zmniejszeniu wielkości dotacji z Urzędu Marszałkowskiego 

na drogę w Kościerzynie Małym z powodu korzystnego dla Gminy wyniku przetargu oraz 

rezygnacji z budowy kanału teletechnicznego. Oznajmił: „Te wszystkie konsekwencje 

powodują to, że musimy zabezpieczyć środki finansowe”. Według oceny Pana Burmistrza 

„wszystkie parametry budżetowe związane z zaciąganym zobowiązaniem, czyli zwiększonym 

deficytem budżetowym, będą spełnione”.  

Pan Przewodniczący Edward Starszak poinformował również o zmianie dotyczącej 

upoważnienia dla Pana Burmistrza do zaciągania zobowiązań. Dodał, że Komisja Budżetu 

rekomenduje Radzie Miejskiej przyjęcie zmian do uchwały budżetowej. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Otworzył dyskusję. 

 

Radni nie zgłosili uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Wobec braku uwag zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie 

zmian uchwały budżetowej Gminy Łobżenica na 2021 rok. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 15 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XXXIII/310/21 w sprawie zmian uchwały budżetowej Gminy Łobżenica na 2021 rok, 

która stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 
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Ad. 14 Podjęcie uchwały w sprawie emisji obligacji komunalnych oraz określenia zasad 

ich zbywania, nabywania i wykupu 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w tym punkcie obrad. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Edward Starszak 

Oznajmił, że omawiany projekt uchwały pozwala zwiększyć przychody budżetu w 2021 r.  

o kwotę 2,6 mln zł. Powiedział, że są to niezbędne dochody do zrealizowania zaplanowanego 

zakresu zadań. Poinformował, że wykup obligacji przez Gminę nastąpi od 2022 do 2026 r. 

 

Radni nie wnieśli uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie emisji obligacji komunalnych oraz 

określenia zasad ich zbywania, nabywania i wykupu. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 15 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XXXIII/311/21 w sprawie emisji obligacji komunalnych oraz określenia zasad ich 

zbywania, nabywania i wykupu, która stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 

 

Ad. 15 Podjęcie uchwały w sprawie przekazania składników majątkowych w drodze 

aportu do Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Łobżenicy Spółka z o.o. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Otworzył dyskusję w tym punkcie obrad. 

 

Wobec braku uwag Pan Przewodniczący poddał pod głosowanie podjęcie ww. uchwały.  

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 15 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XXXIII/312/21 w sprawie przekazania składników majątkowych w drodze aportu do 
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Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Łobżenicy Spółka z o.o., która 

stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

 

Ad. 16 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie oraz przystąpienie 

Gminy Łobżenica do Stowarzyszenia „Porozumienie dla rozwoju Krajny” 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Oznajmił, że Pan Wiceburmistrz w dniu wczorajszym szczegółowo omówił kwestię 

przystąpienia do Stowarzyszenia „Porozumienie dla Rozwoju Krajny”. Zapytał, czy ktoś  

z radnych chciałby zabrać głos w tej sprawie lub uzyskać dodatkowe wyjaśnienia. 

 

Radni nie wnieśli uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poinformował o autopoprawce do projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

utworzenie oraz przystąpienie Gminy Łobżenica do Stowarzyszenia „Porozumienie dla 

rozwoju Krajny”, korygującej drobne błędy pisarskie. 

Następnie zamknął dyskusję i zarządził głosowanie w sprawie podjęcia uchwały wraz  

z autopoprawką. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, 1 głosem 

„wstrzymującym się”, głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XXXIII/313/21 w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie oraz przystąpienie Gminy 

Łobżenica do Stowarzyszenia „Porozumienie dla rozwoju Krajny” - wraz  

z autopoprawką. 

Uchwała stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 

 

Ad. 17 Zatwierdzenie protokołu Komisji Rewizyjnej z kontroli w zakresie utrzymania 

czystości i terenów zielonych na terenie miasta i gminy oraz kosztów z tym związanych 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Oznajmił, że radni otrzymali protokół z kontroli. Następnie otworzył dyskusję. 
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Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Łobżenicy Aleksander Tadych 

Powiedział, że zostały poczynione działania odnośnie współpracy z Powiatem  

i Województwem. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Ogłosił pięciominutową przerwę w obradach. 

 

Po wznowieniu obrad 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Wobec braku osób chętnych do zabrania głosu poddał pod głosowanie zatwierdzenie 

protokołu Komisji Rewizyjnej z kontroli w zakresie utrzymania czystości i terenów zielonych 

na terenie miasta i gminy oraz kosztów z tym związanych. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 15 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, zatwierdziła protokół 

Komisji Rewizyjnej, który stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 

 

Ad. 18 Zatwierdzenie protokołu Komisji Rewizyjnej z kontroli wydatkowania środków 

budżetowych przez organizacje społeczne i stowarzyszenia za 2020 rok 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poprosił o zabranie głosu Pana Przewodniczącego Aleksandra Tadycha. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Łobżenicy Aleksander Tadych 

Poinformował, że Komisja Rewizyjna na posiedzeniach w dniach 28 maja oraz 14 czerwca 

przeprowadziła kontrolę wydatkowania środków budżetowych przez organizacje społeczne  

i stowarzyszenia za rok 2020. Oznajmił, że komisja wytypowała trzy pozycje do kontroli: 

- grupa inicjatywna Łobżenica, działanie pod nazwą „Łobżenicki klub morsów”, 

- grupa inicjatywna Walentynowianki, działanie pod nazwą „Walentynowianki biorą swoje 

sprawy w swoje ręce”, 

- grupa inicjatywna Kunowo, działanie pod nazwą „Promowanie Krajny przez sołectwo 

Kunowo”.  
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Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Aleksander Tadych powiedział: „Pani Kamila Bilicka 

bardzo szczegółowo przedstawiła tematy, które podjęliśmy i oceniamy to bardzo dobrze, że 

jest bardzo przezroczyście to prowadzone i prosiłbym o zajęcie stanowiska i przegłosowanie 

protokołu”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

W związku z brakiem uwag poddał pod głosowanie zatwierdzenie protokołu Komisji 

Rewizyjnej z kontroli wydatkowania środków budżetowych przez organizacje społeczne  

i stowarzyszenia za 2020 rok. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 15 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, zatwierdziła protokół 

Komisji Rewizyjnej, który stanowi załącznik nr 22 do protokołu. 

 

Imienny wykaz głosowań radnych stanowi załącznik nr 23 do protokołu. 

 

Ad. 19 Interpelacje, zapytania radnych 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Oznajmił, że w okresie międzysesyjnym wpłynęło kilka interpelacji, na które zostały 

udzielone odpowiedzi. 

Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w tym temacie. 

 

Radni nie zgłosili uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Przeszedł do realizacji następnego punktu w porządku obrad. 

 

Ad. 20 Wolne głosy i wnioski 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Powiedział: „Jeżeli Państwo Radni wiecie, gdzie znajduje się czarna ziemia, z której 

moglibyśmy skorzystać to bardzo chętnie bym posiadł taką informację. Potrzebujemy (...) 

kilka przyczep, (...) z terenu naszej gminy najlepiej. Potrzebujemy ma teren naszego centrum 
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przyrodniczo-edukacyjnego w Chlebnie. Bardzo mi zależy na czasie, bo mamy tam sprzęt 

wykonawcy i chętnie pojedzie, załaduje i przywiezie”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zasugerował miejsce jadąc w kierunku na Złotów, za Skicem. Poinformował: „Tam, gdzie 

kopią (...) stawy tą ziemię mają, ten urobek jest”.  

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Łobżenicy Aleksander Tadych 

Oznajmił, że w Wyrzysku powstaje duży staw. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Poinformował: „Są bardzo zaawansowane roboty, właściwie na ukończeniu jeżeli chodzi  

o Chlebno. (...) Kino właściwie gotowe”. Powiedział: „Jak już wszystkie odbiory się odbędą  

i wszystko już zweryfikujemy to myślę, że w listopadzie te dwie inwestycje będziemy mogli 

w jednym dniu tak jak to zrobiliśmy z Kościerzynką i ze świetlicą oddać. Wygląda to 

naprawdę imponująco”. 

Następnie Pan Burmistrz oznajmił: „Trochę było wstrzymania jeżeli chodzi  

o termomodernizację. W Dźwiersznie to wiemy dlaczego, a tutaj w parku, urząd  

i przedszkole, mają wykonawcy problemy, ale to są zadania dwuletnie” 

Poinformował: „Natomiast do końca października te trzy termomodernizacje w mieście będą 

zakończone. Taka jest deklaracja wykonawcy i w tym tygodniu jeszcze duże siły tu będą 

rzucone na wszystkie trzy obiekty, szczególnie te prace brukarskie, wykończeniowe, bo 

kończą Starostwo Powiatowe w Pile. Ta firma również tą inwestycję obsługuje i w związku 

właśnie z tym, że trochę pracowników odeszło, ogromne problemy z materiałami, czekają na 

podstawowe rzeczy, miesiąc nieraz na farby, na masy tynkarskie czy różne rzeczy”.  

Burmistrz Łobżenicy kontynuował: „Dlatego można odnieść takie wrażenie jak się patrzy, że 

się nic nie dzieje, a dzieje się, bo pod tymi zasłonami to wszystko tutaj już w urzędzie na 

pastorówce jest właściwie przygotowane do malowania. Wczoraj były wypiaskowane cegły, 

kamienie. Myślę, że to będzie bardzo ładnie wyglądało. Wszystkie trzy obiekty będą ciekawe. 

Także do końca października. Miesiąc nam został. Kino do końca września i do końca 

października Chlebno”. 

 

 

 



 22 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Czesław Malak 

Zapytał, czy wiadomo kto wygrał przetarg na przebudowę chodnika w Dźwiersznie przy 

drodze wojewódzkiej nr 242. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Poinformował, że odbył się jeden przetarg, ogłoszony przez Wielkopolski Zarząd Dróg 

Wojewódzkich. Oznajmił, że nikt nie przystąpił do tego przetargu z racji bardzo krótkiego 

terminu wykonania i dużego zakresu (chodnik o długości 700 m). Kontynuował: „Jak się 

dowiedzieliśmy o tym podjęliśmy interwencję, żeby zaproponować wydłużenie tego terminu, 

ewentualnie podzielenie tego zadania na dwa etapy, żeby umożliwić, bo była zainteresowana 

tym firma Pana …            *. (...) Podjęli rozmowy z Panem …            * i z tego co czytałem na 

stronie internetowej, bo to Zarząd Dróg Wojewódzkich puścił informację, że ta inwestycja 

będzie realizowana w tym roku, czyli uważam, że się porozumieli”. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Ryszard Biniak 

Powiedział: „Panie Burmistrzu. Jeżeli można było tak zrobić i rozmawiać i sugerować 

wykonawcę to można było tak samo zrobić z ociepleniem szatni bo wiemy, rozmawialiśmy 

dzisiaj, byliśmy tam i widzieliśmy, że dach to tam nie ma takich dużych problemów, ale 

chodzi o ocieplenie. (...) Tam mieszkają ludzie, którzy kiedyś sobie dogrzewali to mieszkanie 

przy pomocy peletu, a w tej chwili mają ogrzewanie gazowe i to troszeczkę, wiadomo, że to 

jest problem”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Oznajmił: „Myślę, że to nie tak do końca Panie Radny dlatego, że chyba, że Pan ma coś 

innego na myśli, bo jeśli chodzi o tą szatnię, o której była mowa to chodziło o termin. Już po 

prostu nie zdążylibyśmy drugi raz tego zrobić, bo tam były określone terminy, a jeśli Pan 

mówi już o mieszkaniu czy o dachu, o jakichś innych rzeczach to niech Pan Burmistrz się 

odniesie”. 

 

Zastępca Burmistrza Łobżenicy Józef Lewandowski 

Odpowiedział: „Nie można stosować prostych analogii, że skoro tam tak można było to tutaj 

też. Tu jest zadanie związane z konkursem, z dofinansowaniem samorządu Województwa 

Wielkopolskiego, gdzie musimy się dostosować do warunków konkursowych, do procedur, 

które są wymagane i nie możemy tak sobie wybrać wykonawcy bez procedury przetargowej”. 



 23 

Poinformował: „Podjęliśmy jeszcze działania i Pan …              * nie był zainteresowany jeżeli 

chodzi o tego wykonawcę, a było nam najbliżej przecież do niego. Była firma 

zainteresowana, ale z uwagi też na tak krótki termin nie byłaby w stanie w całości zrobić, 

kiedy byśmy ogłosili drugi przetarg. Dlatego daliśmy informację w końcu sierpnia do Zarządu 

Województwa Wielkopolskiego, że nie jesteśmy w stanie wykorzystać tej dotacji”. 

Pan Wiceburmistrz stwierdził: „Bardzo żałujemy oczywiście, ale procedur trzeba dochować,  

a potem nie chcemy świecić oczami i odpowiadać za niezgodne z procedurami działania”. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Dodał: „Poszukiwaliśmy wykonawcy i tutaj z miejscowymi wykonawcami. Wiemy, znamy, 

kto dobrze robi dachy. Nikt się nie chciał podjąć. Robiliśmy wszystko, żeby uratować te 

pieniądze. Zwyczajnie się nie udało. Nie ma wykonawcy”. 

 

Ad. 21 Zakończenie obrad sesji. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy 

Antoni Kapeja o godzinie 15:16 zakończył obrady XXXIII sesji Rady Miejskiej. 

 

Protokołował:         Przewodniczył: 

/-/ Łukasz Sobieszczyk       /-/ Antoni Kapeja 

 

* Anonimizacja danych osobowych na podstawie art. 5 ust. 1 i 2 ustawy z dnia 6 września  

2001 r. o dostępie do informacji publicznej (Dz. U. z 2020 r. poz. 2176 z późn. zm.) oraz  

art. 24 ust. 1 rozporządzenia Parlamentu Europejskiego i Rady (UE) 2016/679 z dnia  

27 kwietnia 2016 r. w sprawie ochrony osób fizycznych w związku z przetwarzaniem danych 

osobowych i w sprawie swobodnego przepływu takich danych oraz uchylenia dyrektywy 

95/46/WE (ogólne rozporządzenie o ochronie danych) - Dziennik Urzędowy Unii 

Europejskiej - 4.5.2016 L 119/1. 

 


